
 
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

18.12.2019                                       м. Черкаси                                        № 87 

        
 

засідання постійної комісії      

обласної ради з питань соціально- 

економічного розвитку, бюджету  

та фінансів 
 

 

Всього членів комісії  -   16 
 
 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії           –  Легойда С.М. 

Секретар постійної комісії     –  Яріш А.А.  

 

Члени комісії:  Булатецький М.І., Воронов С.П. (при розгляді питань 7-10),   

                          Гайович В.Ю., Далібожак І.С., Копійченко В.П., 

                          Лихошерст  С.В., Мушієк М.Г., Павличук В.М., Погорілий В.Г.,           

                          Сахно А.П. (при розгляді питань 4-10) 

 

 Підгорний А.В. 29.10.2019 обраний головою Черкаської обласної ради. 

Не брав участі у голосуванні.   

 

ВІДСУТНІ  члени комісії:  Буданцев Р.П., Коломієць В. В., Овчаренко С. А. 

                                               

Запрошені: список запрошених додається (додаток 1). 

 

 

У засіданні взяли участь перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко Валентин Петрович, голова обласної державної адміністрації 

Боднар Роман Миколайович, радник патронатної служби апарату обласної 

державної адміністрації Швець В’ячеслав Павлович. 
 
 
 

 



     

 
      

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 

         1. Про виконання рішення обласної ради від 24.03.2017   №  13-4/VII                                                                          

«Про обласну цільову програму „Призовна дільниця” на 2017-2019 роки“  

Доповідає: 

 

Луговський   

Віталій Григорович  

- заступник обласного військового 

комісара 

         2. Про обласну цільову програму „Призовна дільниця” на 2020-2022 

роки       

Доповідає: 

 

Луговський   

Віталій Григорович  

- заступник обласного військового 

комісара 

        3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2016                  

№ 3-13/VІІ „Про Регіональну програму інформатизації Черкаської області на 

2016 – 2017 роки „Електронна Черкащина“  

Доповідає: 

 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

- в.о.директора Департаменту культури та  

взаємозв’язків з громадськістю обласної 

державної адміністрації   

4. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

на 2019-2021 роки, затвердженої рішенням обласної ради від 18.12.2018        

№ 28-4/VІІ 

Доповідає: 

 

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

        5. Про внесення змін до Програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки 

Доповідають: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

                                    Боднар  

Роман Миколайович 

- голова обласної державної 

адміністрації 

6. Про звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 9 

місяців 2019 року   

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

        7. Про внесення змін до рішення обласної ради від 18.12.2018                  

№ 28-20/VII „Про обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік”  

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

       8. Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік  

Доповідає: 

 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 

        9. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2020 рік  

Доповідає: 

 

Паніщев  

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату обласної ради 

      10. Різне. 
 



     

 
      

1.  СЛУХАЛИ: 

          Луговського В.Г., який повідомив, що обласна цільова програма 

„Призовна дільниця” на 2017-2019 роки була затверджена рішенням обласної 

ради від 24.03.2017   №  13-4/VII. На виконання заходів програми з обласного 

бюджету щороку виділялось по 48 тис. грн для забезпечення призовників 

канцелярським приладдям. На ці кошти було придбано канцелярські товари і 

роздано особисто призовникам. У 2019 році весною було призвано 661 

громадянина, осіню – 542. 

 

ВИРІШИЛИ:  

           1. Інформацію про виконання обласної цільової програми “Призовна 

дільниця” на 2017-2019 роки“  взяти до відома.  

           2. Погодити зняття з контролю з 1 січня 2020 року рішення обласної 

ради 24.03.2017 №  13-4/VII  „Про обласну цільову програму „Призовна 

дільниця” на 2017-2019 роки”  у зв’язку із закінченням терміну дії. 

 

            Висновок № 87/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

         Луговського В.Г., який повідомив про підготовлену нову програму 

„Призовна дільниця” на 2020-2022 роки у зв’язку із закінченням терміну дії 

попередньої програми. На виконання заходів програми, а саме придбання 

канцтоварів, передбачено виділення коштів з обласного бюджету. В 

порівнянні з попердніми роками пропонується збільшити видатки і, за 

попередніми розрахунками, на одного призовника планується передбачити 

кошти в загальній сумі 93 гривні. На рік відповідно сума буде становити  

111600 грн,  на три роки – 334 800 грн.  

         Віталій Григорович звернувся з проханням до членів постійної комісії  

погодити програму та  запропонований проєкт рішення. 

Текст проєкту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 3). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

         Яріш А.А., який попросив поінформувати на які ще цілі будуть 

використовуватись кошти обласного бюджету. 

        Луговський В.Г., який пояснив, що кошти будуть використані тільки на 

придбання канцелярських товарів для призовників. Кожному призовнику 

закупається папка в яку кладуться ручки, олівці, блокноти, лінійки, 

офіцерські лінійки. Враховуючи, що призовники призиваються через 

навчальні центри де вони проходять так званий  «курс молодого бійця», 

підготовку від місяця до трьох, вони вже будуть забезпечені необхідним для 



     

 
      

навчання. Також планується папки ще доукомплектувати брошурами про 

черкащину. 

       Булатецький М.І., який нагадав присутнім про участь обласного комісара 

Курбета Є.О. у  виборчій кампанії з дострокових виборів народних депутатів 

яка, на його думку, була досить затратною. Висловив припущення щодо 

можливості фінансування програми спонсорами, а зекономлені кошти 

обласного бюджету направити на інші заходи.  

        Тарасенко В.П., який акцентував увагу присутніх на тому, що програма 

«Призовна дільниця» не є особистою програмою Курбета Є.О., вона 

стосується громадян області. 

 

ВИРІШИЛИ:        підтримати проєкт рішення „Про обласну цільову програму 

„Призовна дільниця” на 2020-2022 роки“ та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

           Висновок № 87/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Товстопят Л.М., яка повідомила, що проєкт рішення «Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 19.02.2016   № 3-13/VІІ „Про Регіональну 

програму інформатизації Черкаської області на 2016 – 2017 роки 

„Електронна Черкащина“»  розроблено у зв’язку з необхідністю продовження 

дії Програми ще на рік. 

Прийняття проекту рішення дасть можливість забезпечити реалізацію 

Програми у 2020 році, зокрема, забезпечивши подальший розвиток 

регіонального сегмента „Електронного Уряду“ – „Електронна Черкащина“  

як єдиної інфраструктури автоматизованої інформаційної системи 

міжвідомчої взаємодії органів державної влади та органів місцевого 

самоврядування області з громадянами та суб’єктами господарювання на 

основі активного використання інформаційно-комунікаційних технологій для 

досягнення європейських стандартів якості надання електронних 

адміністративних послуг, відкритості та прозорості влади для громадян і 

суб’єктів господарювання. 

Текст проєкту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 5). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати  проєкт рішення „Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-13/VІІ“  та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

        Висновок № 87/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 



     

 
      

 „За“ - 10,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

   

 

4. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що підготовленим проєктом рішення «Про 

внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-

2021 роки, затвердженої рішенням обласної ради від 18.12.2018  № 28-4/VІІ“ 

передбачається внесення змін в частині обсягів фінансування комунального 

підприємства „Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради“ в розрізі 

фінансування у 2020 і 2021 років. 

Віталій Олександрович зазначив, що з метою вжиття заходів по 

запобіганню банкрутства комунального підприємства проєктом рішення 

передбачається виділити кошти з обласного бюджету у 2020 році в сумі 

13424 тис. грн, саме  3268 тис. грн на оплату праці працівників підприємства,  

706,4 тис грн на сплату відрахувань із заробітної плати,  9450 тис. грн на 

погашення наявної кредиторської заборгованості зі сплати податків, зборів та 

обов'язкових платежів; у  2021 році - відповідно 2765 тис. грн на оплату праці 

працівників підприємства,  735 тис грн на сплату відрахувань із заробітної 

плати,  3625,7 тис. грн на погашення кредиторської заборгованості.  

Текст доповненого проєкту рішення з пояснювальною запискою 

додається до протоколу (додаток  7). 

Петров В.О. звернувся до членів комісії з проханням підтримати проєкт 

рішення. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

         Кравченко Н.М., яка зазначила, що у зв’язку з тим, що тільки зараз 

розглядається проєкт рішення стосовно внесення змін до програми, в проєкті 

обласного бюджету на 2020 рік кошти на виплату заробітної плати 

працівникам аеропорту на діючу чисельність не закладали. Кошти є 

зарезервованими на резервному фонді. У разі прийняття на сесії змін до 

програми, під час обговорення проєкту обласного бюджету на 2020 рік 

будуть ініціюватись внесення змін до проєкту рішення щодо виділення 

коштів у вигляді фінансової підтримки на виплату заробітної плати з 

нарахуваннями працівникам аеропорту на загальну суму 3,974 млн грн. 

       Булатецький М.І., який  попросив надати уточнення щодо підтримки 

додаткового фінансування аероторту. 

       Кравченко Н.М., яка пояснила, що проектом рішення передбачається на 

2020 рік внести зміни щодо виділення 13,424 млн грн, з яких 3,974 млн грн - 

виплата заробітної плати  діючій чисельность 39 осіб. До бюджету зміни 

вноситимуться тільки на суму виплати заробітної плати. Про виділення 

коштів на погашення заборгованості мова не іде. 

       Далібожак І.С., який зазначив що  існує заборгованість по виплатам до 

пенсійного фонду та борги за землю 7 млн грн. Щодо заборгованості до 

пенсійного фонду, то погашена наявна заборгованість до 2011 року. 



     

 
      

Основний борг погашений, але залишилась пеня. На минулій сесії 

депутатами підтримано звернення до Верховної Ради України, Кабінету 

Міністрів України щодо внесення змін до деяких законодавчих актів України 

щодо справедливого механізму нарахування єдиного внеску на 

загальнообов’язкове державне соціальне страхування. Стосовно  земельного 

податку, то в минулому році була взаємна домовленість з Черкаською 

міською радою щодо його погашення – кошти було перераховано місту і таку 

ж суму місто передало на об’єкти обласної комунальної власності. Але в 

цьому році такої співпраці вже не було. У фонд заробітної плати закладено 

лише заробітну плату без премій і надбавок. 

        Булатецький М.І., який акцентував увагу присутніх на виділенні великих 

сум з міського та обласного бюджетів для аеропорту, але немає результатів і 

невідомо коли запрацює аеропорт. То ж висловив сумнів щодо доцільності 

вкладння коштів. 

        Далібожак І.С., який зазначив що перспектива у розвитку є. Увесь світ 

розвиває авіацію і регіональні аеропорти будуть працювати. Зараз співпраця 

здійснюється з  4 департаментами обласної державної адміністрації і 5 

департаментами Державної авіаційної служби України. Але для організації 

повноцінної роботи аеропорту недостньо коштів, які виділяються. На 

сьогодні виникає багато вимог в міжнародній системі безпеки цивільної 

авіації і відповідно у нашій державній авіаційній службі.  При умові здачі 

злітно-посадкової смуги на наступний рік є можливість отримати сертифікат 

для малої авіації.  

         Боднар Р.М., який наголосив на необхідності налагодження комунікації 

з керівництвом Черкаської міської ради по питанню взаєморозрахунків по 

сплаті земельного податку та зазначив, що в обласній державній 

адміністрації формується стратегія щодо залучення інвесторів в область і, 

зокрема, для виконання робіт в аеропорту та запуску його повноцінної 

роботи. Зазначив про необхідність підтримки проекту рішення. 

        Гайович В.Ю., який запитав щодо наявності в аеропорту складських 

приміщень. 

        Копійченко В.П., який запитав про суми податку за користування 

землею та суми коштів, яка необхідна для беззбиткової роботи комунального 

підприємства на даний час. 

         Далібожак І.С., який повідомив, що наявний митний склад переданий в 

оренду. Поточної заборгованості по земельному податку немає, є 

заборгованість попереднього періоду. Що стосується суми коштів для роботи 

підприємства на даний час, то вона повинна бути близько 400 тис. грн на 

місяць. 

       Тарасенко В.П., який зазначив, що на сьогодні комунальне підприємство 

від здачі в оренду отримує 200 тис. грн при умові прийняття рішення про 

надання пільги зі сплати орендної плати. Якщо таке рішення не буде 

прийняте то  підприємству буде надходити тільки 100 тис. грн. 

          Погорілий В.Г., який підтримав думку Булатецького М.І. щодо 

виділення для аеропорту великих сум коштів з обласного, державного 



     

 
      

бюджетів і зазначив, що хотілось би чути інформацію про песпективи роботи 

комунального підприємства. 

       Боднар Р.М., зазначив, що зараз вивчається питання використання 

коштів, що виділялись для виконання робіт в комунальному підприємстві. 

Замовлена державна еспертиза проекту виконання робіт по реконструкції 

злітно-посадкової смуги. 

          Яріш А.А., який  звернув увагу на те, що не вчасно була подана 

апеляційна скарга щодо сплати штрафу і пені пенсійному фонду, а також 

поцікавився чому не надана була допомога юридичними службами обласної 

ради та обласної державної адмністрації. 

          Далібожак І.С., який повідомив, що апеляційна скарга комунального 

підприємства була відхилена так як вчасно не була здійснена проплата. В 

штаті комунального підприємства немає юриста тому людину було прийнято 

на роботу по трудовому договору. Після такого недопрацювання угоду було 

розірвано і укладено з іншим працівником. Апеляційна скарга була подана 

вдруге. Впевненості у задоволенні скарги немає, але можливо буде виграно 

час і комітетом Верховної Ради України буде розглянуте звернення та 

прийняте рішення про поновлення строку апеляційного оскарження. 

         

ВИРІШИЛИ: підтримати  проєкт рішення „Про внесення змін до Програми 

фінансової підтримки підприємств спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-2021 роки, затвердженої 

рішенням обласної ради від 18.12.2018 № 28-4/VІІ“  та рекомендувати 

розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

         Висновок № 87/5 додається до протоколу (додаток 8). 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що розпорядженням голови обласної 

державної адміністрації внесені зміни в Положення про Департамент 

містобудування архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства обласної державної адміністрації  і доповнено таку функцію як 

ремонт і утримання доріг місцевого значення. Цю функцію до 1 січня 2020 

року  виконував Департаменту інфраструктури, розвитку та утримання 

мережі автомобільних доріг загального користування місцевого значення 

обласної державної адміністрації. Враховуючи, що в області затверджена та 

діє Програма розвитку автомобільних доріг загального користування 

Черкаської області на 2019-2022 роки, у зв’язку із змінами функцій 

департаменів, необхідно внести відповідні зміни стосовно виконавців 

Прорами. Запропонованим проєктом рішення „Про внесення змін до 

Програми розвитку автомобільних доріг загального користування Черкаської 

області на 2019-2022 роки» пропонується по всих позиціях зазначити 



     

 
      

виконавцем Департамент містобудування архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства Черкаської обласної державної 

адміністрації. 

Текст проєкту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток  9). 

      Наталія Миколаївна зазначила, що у разі підтримки проекту рішення  на 

сесії обласної ради в ході обговорення проекту бюджету Черкаської області 

на 2020 рік буде запропоновано внести зміни, що стосуватимуться передачі 

видатків у сумі 733 млн грн державної субвенції, які надходять на ремон 

доріг місцевого значення, від  Департаменту інфраструктури, розвитку та 

утримання мережі автомобільних доріг загального користування місцевого 

значення до Департаменту містобудування архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства обласної державної адміністрації. 

 

       Боднар Р.М., який поінформував присутніх стосовно прийняття рішення 

про передачу функції ремонту і утримання доріг місцевого значення 

Департаменту містобудування архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства обласної державної адміністрації. Зокрема, 

Роман Миколайович зазначив, що ознайомлюючись із роботою 

департаментів та управлінь обласної державної адміністрації звернув увагу 

на те, що  вирішенням деяких питань займаються кілька структурних 

підрозділів і часто складно оцінити результати роботи. Навів, як приклад, 

взаємодію департаментів інфраструктури, розвитку та утримання мережі 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення та 

містобудування архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства. Департамент інфрастуктури є виконавцем Програми розвитку 

автомобільних доріг, якою  передбачено проведення ремонтно-будівельних 

робіт на автомобільних дорогах області, але забезпечення реалізації на 

території області політики у сфері будівництва є фукцією Департаменту 

містобудування архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства. Тому доцільно, на його думку, було провести реорганізацію та 

зосередити вирішення питань будівництва в одному департаменті. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

     Далібожак І.С., який просив звернути увагу недоліки в ремонті доріг, а 

саме: не ущільнені належним чином узбіччя, залишені без ремонту окремі 

ділянки на залізничних переїздах. Висловив побажання  щодо доцільності 

узгодження з Укрзалізницею виконання робіт на залізничних переїздах і 

виконання робіт комплексно. Навів приклад Сигнаївського переїзду де не 

виконані роботи на невеликих ділянках дороги, що належать залізниці. 

        Боднар Р.В., який запевнив, що в майбутньому виконанню робіт буде 

приділена належна увага, а також будуть вирішувати питання з 

недобросовісними підрядниками. 

 



     

 
      

ВИРІШИЛИ: підтримати  проєкт рішення „Про внесення змін до Програми 

розвитку автомобільних доріг загального користування Черкаської області на 

2019-2022 роки“  та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 87/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка поінформувала про виконання обласного бюджету 

Черкаської області за 9 місяців 2019 року. 

Наталія Миколаївна повідомила, що за 9 місяців 2019 року доходи 

обласного бюджету склали 5,2 млрд грн, у тому числі власних доходів –     

860 млн грн. Це становить 16,4 відсотків до загального обсягу. Трансферти з 

державного та місцевих бюджетів склали 4,4 млрд грн (83,6 відсотка). 

До загального фонду  обласного бюджету надійшло  

755 млн грн власних доходів, або 104 відсотка від затвердженого плану. 

Понад план отримано 30 млн грн.  

Приріст проти відповідного періоду минулого року склав  

13 відсотків. 

Податку на доходи фізичних осіб надійшло 645 млн грн, з приростом 

проти аналогічного періоду минулого року на 19 відсотків. 

Податку на прибуток підприємств приватної та обласної комунальної 

власності надійшло 60 млн грн.  

Рентної плати надійшло  23 млн грн. 

До спеціального фонду  обласного бюджету надійшло  

104 млн грн, у тому числі власні надходження бюджетних установ –             

86 млн грн.  

Екологічного податку надійшло 17 млн грн, завдання виконане на        

117 відсотків. Понад завдання надійшло 2 млн грн,  

із приростом 16 відсотків.  

Загальний обсяг видатків склав 5,0 млрд грн. З них видатки на 

утримання бюджетної сфери обласного значення та фінансування програм та 

заходів профінансовано 2,1 млрд грн або 42 відсотки. Міжбюджетні 

трансферти місцевим бюджетам які пройшли транзитом через обласний 

бюджет  – 2,9 млрд грн. 

Із загального фонду бюджету на утримання установ обласного 

підпорядкування, фінансування обласних програм і заходів спрямовано       

1,6 млрд грн, передано міжбюджетних трансфертів іншим бюджетам – 

2,8 млрд грн. 

Потреба у видатках головних розпорядників коштів забезпечена 

стовідсотково до заявлених ними зобов’язань і, відповідно, прострочена 



     

 
      

кредиторська заборгованість із заробітної плати та інших захищених статтях 

бюджету відсутня. 

Забезпечено зростання видатків у порівнянні з минулим роком по усіх 

галузях соціально-культурної сфери. 

 Текст звіту про виконання місцевих бюджетів за січень-вересень 2019 

року та пояснювальної записки додаються до протоколу (додатки  11, 12). 

 

ВИРІШИЛИ: звіт про виконання  обласного бюджету Черкаської області за 9 

місяців 2019 року взяти до відома. 

 

         Висновок № 87/6 додається до протоколу (додаток 13). 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

          Кравченко Н.М., яка повідомила, що проект рішення „Про внесення 

змін до рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII ”Про обласний 

бюджет Черкаської області на 2019 рік” підготовлено у зв’язку з 

необхідністю    внесення до рішення про бюджет змін, що проводилися в 

міжсесійний період за  розпорядженнями голови обласної державної 

адміністрації. Ці зміни погоджувались на попердніх засіданнях постійної 

комісії  обласної ради з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та 

фінансів. Зміни носять технічний характер і стосуються введення до 

обласного бюджету тансфертів з державного та місцевих бюджетів, а також 

перерозподілу затверджених видатків за пропозиціями головних 

розпорядників коштів.  

      У проєкті решення враховані пропозиції по: 

       - Департаментам соціального захисту населення і культури та 

взаємозв’язків з громадськістю обласної державної адміністрації  в частині 

перерозподілу видатків на забезпечення виплат заробітної плати підвідомчим 

установам;  

       - Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства обласної державної адміністрації  в частині 

зменшення фінансування по окремих об’єктах, що реалізуються за рахунок 

коштів Державного фонду регіонального розвитку, у зв’язку із збільшенням 

на       3,9 млн грн коштів державного бюджету; 

       - Департаменту фінансів обласної державної адміністрації - в частині 

перерозподілу субвенції з державного бюджету на надання пільг та субсидій 

населенню на житлово-комунальні послуги. Області ця субвенція зменшена у 

зв’язку з економією призначень. 

 Текст проєкту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток  14). 



     

 
      

       Крім того прийняті розпорядження голови обласної державної 

адміністрації які потребують погодження постійної комісії  обласної ради з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів. 

       Розпорядженням від 11.12.2019 № 824 „Про перерозподіл субвенції 

державного бюджету, передачу  та перерозподіл бюджетних призначень та 

внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку обласного бюджету за 

об’єктами у 2019 році“ здійснюється  перерозподіл субвенції з державного 

бюджету місцевим бюджетам на будівництво мультифункціональних 

майданчиків для занять ігровими видами спорту. Кошти знімаються із 

Звенигородського районного бюджету у сумі 1,176 тис грн  і  видатки 

залишаються на обласному бюджеті. 

Також передаються бюджетні призначення, передбачені Управлінню у 

справах сім’ї, молоді та спорту Черкаської обласної державної адміністрації, 

на будівництво мультифункціональних майданчиків для занять ігровими 

видами спорту за рахунок відповідної субвенції з державного бюджету в сумі 

749 997 гривень Департаменту освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації для забезпечення співфінансування будівництва 

мультифункціонального майданчику для занять ігровими видами спорту 

(баскетбол, волейбол, гандбол, теніс) в Державному навчальному закладі 

„Лисянський професійний аграрний ліцей“. 

 Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 15). 

       Відповідно до розпорядження Кабінету Міністрвів України 

розпорядженням  від 16.12.2019  № 829 „Про перерозподіл субвенцій з 

державного бюджету“ вносяться зміни до доходів загального фонду 

обласного бюджету: 

зменшуються по коду 41037200 „Субвенція з державного бюджету 

місцевим бюджетам на забезпечення якісної, сучасної та доступної загальної 

середньої освіти „Нова українська школа“ на суму 3 016 400 грн та по коду 

41030300 „Субвенція з державного бюджету місцевим бюджетам на 

реалізацію заходів, спрямованих на підвищення якості освіти“ – 21 855 500 

грн; 

збільшуються по коду 41033900 „Освітня субвенція з державного 

бюджету місцевим бюджетам“ на суму 39 112 300 грн. 

По головному розпоряднику бюджетних коштів – Департаменту освіти і 

науки Черкаської обласної державної адміністрації по загальному фонду: 

зменшуються видатки споживання за КПКВК 0611140 „Підвищення 

кваліфікації, перепідготовка кадрів закладами післядипломної освіти“ на 

суму 3 016 400 грн, у тому числі оплата праці – 1 685 000  грн, та за КПКВК 

0619360 „Субвенція з місцевого бюджету на реалізацію заходів, спрямованих 

на підвищення якості освіти за рахунок відповідної субвенції з державного 

бюджету“, передбачених на придбання послуг з доступу до Інтернету 

закладів загальної середньої освіти, в сумі 21 855 500 грн; 

збільшуються видатки розвитку за КПКВК 0619310 „Субвенція з 

місцевого бюджету на здійснення переданих видатків у сфері освіти за 

рахунок коштів освітньої субвенції“ на суму 39 112 300 грн на оснащення 



     

 
      

закладів загальної середньої освіти обладнанням для навчальних кабінетів і 

STEM-лабораторіями. 

        Ці кошти залишаються не розподіленими на обласному бюджеті.  

  Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 16 ). 

Розпорядженням Кабінету Мінстрів України для обласного бюджету 

зменшено обсяг освітньої субвенції з державного бюджету у сумі                 

4, 9 млн грн і спрямовано іншим місцевим бюджетам, там де була 

прострочена заробітна плата педагогам, - бюджету міста Умань, 

Катеринопільському, Лисянському, Тальнівському районним бюджетам, 

бюджетам Бобрицької та Межиріцької об’єднаних територіальниї громад.      

Розпорядженням від 16.12.2019  № 830 „Про зменшення обсягу освітньої 

субвенції“ зменшуються відповідно на 4, 9 млн грн доходи загального фонду 

обласного бюджету та видатки по головному розпоряднику бюджетних 

коштів – Департаменту освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 17). 

       Розпорядженням Кабінету Мінстрів України для обласного бюджету 

збільшено обсяг освітньої субвенції з державного бюджету у сумі 30, 3  млн 

грн. Розпорядженням від 16.12.2019 № 831 „Про збільшення обсягу освітньої 

субвенції“ збільшуються доходи загального фонду обласного бюджету та 

видатки розвитку загального фонду обласного бюджету по головному 

розпоряднику бюджетних коштів – Департаменту освіти і науки Черкаської 

обласної державної адміністрації на суму 30 282 900 грн. Кошти 

спрямовуються на придбання шкільних автобусів, у тому числі  обладнаних 

місцями для дітей з особливими освітніми потребами, − 18 388 900 грн, 

ремонт та придбання обладнання для їдалень (харчоблоків) закладів 

загальної середньої освіти – 11 381 600 грн, забезпечення належних 

санітарно-гігієнічних умов у приміщеннях закладів загальної середньої 

освіти – 512 400 грн. На 1 січня 2020 року ці кошти залишаються на залишку 

на обласному бюджеті і будуть розподілятися відповідно до порядків 

відповідних постанов Кабінету Міністрів України у 2020 році. 

 Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 18). 

Розпорядженням від 16.12.2019 № 837 „Про перерозподіл видатків 

бюджету та внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку за 

об’єктами у 2019 році“ по Управлінню охорони здоров’я Черкаської обласної 

державної адміністрації здійснється перерозподіл видатків обласного 

бюджету між загальним фондом і бюджетом розвитку. Це пов’язано 

необхідністю придбання додаткового комунікаційного та медичного 

обладнання.  

 Текст розпорядження додається до протоколу (додаток  19). 

Розпорядженням від 16.12.2019 № 838 „Про перерозподіл видатків 

бюджету“ здійснюється перерозподіл призначень по Управлінню у справах 

сім’ї, молоді та спорту Черкаської обласної державної адміністрації в межах 

загального обсягу бюджетних призначень шляхом: 

зменшення видатків загального фонду (видатки споживання)  



     

 
      

по КПКВК 11 1 5062 ,,Підтримка спорту вищих досягнень та організацій, які 

здійснюють фізкультурно-спортивну діяльність в регіоні“ на суму 31, 3 тис.  

грн та відповідного збільшення видатків по КПКВК 11 1 5031 ,,Утримання та 

навчально-тренувальна робота комунальних дитячо-юнацьких спортивних 

шкіл“ по загальному фонду (видатки споживання); 

зменшення видатків загального фонду (видатки споживання) по КПКВК 

11 1 5033 „Забезпечення підготовки спортсменів школами вищої спортивної 

майстерності“ на суму 20 880 грн та відповідного збільшення видатків 

спеціального фонду (бюджет розвитку) видатки розвитку; 

зменшення видатків на комунальні послуги та енергоносії, в межах 

загального фонду (видатки споживання), на суму 111 000 грн по 

КПКВК 11 1 5031 ,,Утримання та навчально-тренувальна робота 

комунальних дитячо-юнацьких спортивних шкіл“. 

 Текст розпорядження додається до протоколу (додаток  20). 

З бюджету Паланської сільської об’єднаної територіальної громади 

Уманського району надійшла субвенція на співфінансування будівництва 

амбулаторії в с. Кочержинці у сумі 795 тис. грн. Розпорядженням від 

18.12.2019 № 839 „Про розподіл міжбюджетних трансфертів та внесення змін 

до Розподілу коштів бюджету розвитку за об’єктами у 2019 році“ 

збільшуються доходи спеціального фонду (бюджету розвитку) обласного 

бюджету і спрямовуються головному розпоряднику бюджетних коштів – 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства Черкаської обласної державної адміністрації на 

виконання інвестиційних проектів у рамках реалізації заходів, спрямованих 

на розвиток системи охорони здоров’я у сільській місцевості“. 

 Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 21). 

       Текст змін та доповнень до проекту рішення додається (додаток  22). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Булатецький М.І., який попросив надати пояснення щодо необхідності 

погодження розпоряджень обласної державної адміністрції постійною 

комісією, а не включення відповідних змін до проекту рішення та розгляду 

на сесії обасної ради. 

       Кравченко Н.М., яка пояснила, що такий розгляд запропоновано з метою 

прискорення проходження платежів у зв’язку із закінченням бюджетного 

року, адже платежі можна буде здійснювати тільки після оприлюдення 

рішення обласної ради. Ці зміни будуть внесені на розгляд сесії обласної 

ради і  враховані в рішенні, але буде виграно трохи часу.  

       Копійченко В.П., який повідомив, що до фракції Радикальної Партії 

Олега Ляшка надійшло звернення від громадської організації інвалідів щодо 

збільшення виділення коштів з обласного бюджету. 

       Кравченко Н.М., яка зазначила, що просто так виділити кошти для 

громадської організації немає можливості. Але в обласному бюджеті по 

головному розпоряднику коштів Департаменту соціального захисту 

населення обласної державної адміністрації на 2020 рік передбачені видатки 



     

 
      

на підтримку статутної діяльності громадських організацій. На засіданні 

віповідної комісії вони будуть розподілені у наступному році. Громадська 

організація повинна подати звіт про використання коштів які були виділені у 

2019 році і подати заявку на 2020 рік. 

       Павлюк О.О., який підтвердив інформацію про проведення конкурсу і 

виділення коштів з обласного бюджету цій організації у 2019 році. 

       Яріш А.А., який запитав щодо надання співфінансування на будівництво 

мультифункціонального майданчику. 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що навчальним закладом „Лисянський 

професійний аграрний ліцей“ буде надано на співфінансування будівництва 

майданчика 400 тис. грн. 

       Данилевський В.В., який надав додаткові пояснення щодо виділення 

коштів для будівництва спортивного майданчика у Лисянському ліцеї 

зазначивши, що  поряд з підготовкою робітничих професій там дуже гарно 

розвинута робота щодо спорту. Учні беруть участь у змаганнях на першість 

України, серед них є кандидати у майстри спорту, майстри спорту. Діти 

фактично весь позаурочний час проводять у спортивному залі або на 

існуючому спортивному майданчику. Учні заробили кошти і просять 

домогти ім побудувати такий майданчик, то чому ж не підтримати їх 

ініціативу. В ліцеї налагоджена тісна співпраця з роботодацем: залучили на 

безкоштовній основі сучасний трактор з навісним обладнанням;  10 учням 

виплачується стипендія; беруть участь у різноманітних профільних 

виставках; проходять стажування на базі роботодавця.  Після закінчення 

ліцею без додатково навчання учні готові до роботи.  

       Зеленський М.В., який зазначив, що про можливість будівництва таких 

майданчиків було повідомлено райони та ОТГ області. В області є вільні 

кошти, але затримка у виготовленні проектно-кошторисної документації. В 

ліцеї виготовлена ПКД. 

      Тарасенко В.П., який запитав щодо розподілу коштів для забезпечення 

мпешканців області інсуліном. 

       Кравченко Н.М., яка пояснила, що в запропонованих змінах і 

доповненнях до проекту рішення надано розподіл додаткових коштів 

медичної субвенції передбаченої відповідно до розпорядження  Кабінету 

Міністраів України у сумі 10,7 млн грн. 

       Гайович В.Ю., який запитав про відсоток фінансування будівництва 

амбулаторій та висловив зауваження щодо підрядних організацій які 

виграють тендери на будівництво. 

      Бережна А.М., яка повідомила, що близько 50%. В цьому році планується 

ввести в експлуатацію 7 амбулаторій, це у селах Благодатне Золотоніського 

району; Будище, Степанки Черкаського району;   Вербівка Городищенського 

району;  Бобриця, Степанці Канівського району і  Дмитрушки Уманського 

району. Будівельні роботи ще завершені у с. Набутів Корсунь-

Шевченківського району, але не закуплено обладнання. По  7 амбулаторіях 

будівництво знаходиться у завершальній стадії, по 6 - продовжується. Ще 

передбачається будівництво 4 амбулаторій. 



     

 
      

       Тарасенко В.П., який порушив питання затримки виконання будівельних 

робіт на об’єктах області. 

       Мушієк М.Г., який запитав щодо коштів, які вже витрачені на 

реконструкцію обласного музично-драматичного театру та скільки ще 

необхідно для завершення робіт. Попросив підготувати інформацію на сесію 

обласної ради. 

      Бережна О.М., яка зазначила, що, враховуючи першочергові роботи, вже 

витрачено близько  80 млн грн і на другу чергу треба близько 56 млн грн.  По 

проекту передбачалось 156 млн грн, з них 102 млн грн на першу чергу і 56 

млн грн на другу. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 87/7 додається до протоколу (додаток 23). 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 1,   „Не голосувало“ - 1. 

   

 

8. СЛУХАЛИ:  

          Кравченко Н.М. щодо проекту рішення „Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2020 рік“. 

          Наталія Миколаївна повідомила, що формування обласного бюджету 

Черкаської області на 2020 рік здійснювалось на основі змін до Бюджетного 

та Податкового кодексів України з урахуванням макроекономічних 

показників економічного розвитку області. 

          У зв’язку із змінами в порядку виплати субсидій та пільг населенню, а 

також допомоги сім’ям з дітьми та малозабезпеченим сім’ям призупинено 

надання субвенцій  з державного бюджету місцевим бюджетам на  

здійснення програм соціального захисту. Всі видатки на ці цілі будуть 

здійснюватись напряму Міністерством соціальної політики за окремою 

бюджетною програмою з державного бюджету. 

          По відношенню до показників бюджету 2019 року це мінус                  

3,8 млрд гривень.  

          У рамках медичної реформи 11 обласних закладів охорони здоров’я які 

надають спеціалізовану медичну допомогу з 1 квітня 2020 року переходять 

на фінансування до Національної служби здоров’я України. У зв’язку з цим 

медична субвенція з державного бюдету передбачена лише на перший 

квартал 2020 року. 

          Коштами обласного бюджету будуть фінансуватися утримання решти 

13 медичних закладів; оплата енергоносіїв та комунальних послух по усіх 

медичних закладах, а також, за необхідності, програма розвитку та підтримки 

комунальних медичних закладів.   

          Застосовано нові критерії до розподілу додаткової дотації з державного 

бюджету місцевим бюджетам на здійснення переданих з державного 

бюджету видатків з утримання закладів освіти та охорони здоров’я. Якщо в 

попередні роки дотація розподілялась в рівних пропорціях між питомою      

чисельністю населення та  індексом відносної податкоспроможності, то з 



     

 
      

наступного року доповнено показником про кількість учнів закладів 

середньої та професійно-технічної освіти. 

          Крім цього, загальний обсяг цієї дотації з державного бюджету 

зменшено для області на 52 відсотки, а це мінус 290 млн грн,  у тому числі по  

обласному бюджету мінус 209 млн грн. 

          Бюджетним кодексом України передбачено нові джерела надходжень 

до обласних бюджетів. Це плата за ліцензії на виробництво, зберігання, 

оптову та роздрібну торгівлю пальним.  

         Законом „Про Державний бюджет України на 2020 рік» 

передбачено збільшення розміру мінімальної заробітної плати з 1 січня 2020 

року на 13,2 відсотків. Окрім того, Податковим кодексом України 

передбачено застосування ставок рентної плати за спеціальне використання 

води, за користування надрами та екологічного податку без проведення 

індексації. 

         Кравченко Н.М. акцентувала увагу присутніх на основних змінах 

бюджетного законодавства по органах місцевого самоврядування.     

       Продовжено зарахування частини акцизного податку у розмірі 13,44% з 

виробленого в Україні та ввезеного на митну територію України пального до 

бюджетів органів місцевого самоврядування. Обсяг надходжень за 2018 рік 

становив 270 млн грн, очікувані надходження за 2019 рік – 260 млн грн.  

       Обрахований загальний обсяг доходів обласного бюджету на 2020 рік 

складає 2,947 млрд грн. До бюджету 2019 року зменшення становить            

4,2 млрд грн або 59 відсотків. У складі бюджету власні доходи загального 

фонду 1,2 млрд грн, спеціального фонду 129  млн грн, базова дотація 46 млн 

грн, додаткова дотація 279 млн грн, медична субвенція 245 млн грн, освітня 

субвенція 238 млн грн, субвенція на ремонт і утримання доріг 734  млн грн, 

інші субвенції з державного бюджету 76 млн грн. Зменшення трансфертів з 

державного бюджету вплинуло на частку власних доходів обласного 

бюджету і в 2020 році вона становить  45%  проти  16%  у 2019 році. 

      Стосовно бази обласного бюджету то прогнозні показники доходної 

частини розраховано з приростом 14,8%, або на 155 млн грн, очікуваних  

надходжень  2019 року. 

       Основним бюджетоутворюючим джерелом залишається податок на 

доходи фізичних осіб, питома вага якого становить 78%. За розрахунками 

Головного управління ДПС у Черкаській області податок на доходи фізичних 

осіб на наступний рік обраховано у сумі 1, 061 млрд грн, що на 17%, або на 

154 млн грн, більше очікуваних надходжень 2019 року. 

        Податок на прибуток підприємств приватного сектору економіки    

прогнозується отримати  у сумі 73 млн грн, що практично на рівні цього 

року. Податок на прибуток підприємств комунальної власності прогнозується 

отримати у сумі 500 тис. грн. Це також є на рівні 2019 року.  

        У наступному році надійде 30 млн грн рентної плати. Найбільшими 

платниками є ТОВ „Тальнівський щебзавод“, ПАТ „Мало-Бузуківський 

грнітний кар’єр“,  філія „Канівської ГЕС“. 



     

 
      

        Плати за ліцензії надійде 30 млн грн з приростом 5% або на 1 млн 

більше ніж у 2019 році. Надходження збільшаться за рахунок нових джерел 

доходів обласного бюджету. 

         Бюджет є збалансованим за доходами та видатками. Загальний обсяг 

видаткової частини обласного бюджету на 2020 рік визначено у сумі 2,9 млрд 

грн. На фінансування делегованих та власних повноважень в обласному 

бюджеті  передбачено  2,7 млрд грн, або  92% загального обсягу ресурсу.    

245 млн грн, або 8%, передаються як трансферти до місцевих бюджетів. 

        Традиційно перший етап формування бюджету орієнтований на 

забезпечення потреб соціально-культурної сфери. 

         За економічною струкутрою видатків 61% займають захищені статті  

бюджету. 

        Видатки бюджетних установ на заробітну плату обраховані з 

урахуванням  розміру мінімальної заробітної плати на 1 січня  у розмірі 4 723 

грн на місяць та посадового окладу працівника 1 тарифного розряду єдиної 

тарифної сітки у розмірі 2 102 грн.              

         Видатки на оплату енергоносів по бюджетних установах обраховані з 

урахуванням рекомендованих Міністрерством фінансів України коефіцієнтів 

зростання вартості цих послуг. Приріст до затверджених видатків 2019 року 

становить 8%. 

          Потреба бюджетних установ у видатках на заробітну плату, за 

обов’язковими складовими на енергоносії, у діючих умовах забезпечена у 

повному обсязі. У разі необхідності ці видатки будуть коригуватися протягом 

року.  

           При розхрахунку потреби у інших видатках, у тому числі у 

медикаментах та продуктах харчування, застосовано рекомендований індекс 

інфляції 5%.  

         Резервний фонд визначений  у обсязі 11 млн грн, з них 5 млн грн 

власний резервний фонд та 6 млн грн зарезервовано для фінансової 

підтримки КП „Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради“, які будуть 

перерозподілені при внесенні змін до відповідної обласної програми. 

         Стосовно розвиткової складової, то в бюджеті розвитку передбачено 

734 млн грн субвенції з державного бюджету на утримання доріг та дорожної 

інфраструктури;   20  млн грн на фінансування природоохоронних заходів;  

16 млн грн  на співфінансування проектів з Державним фондом  

регіонального розвитку; 60 млн грн фонду бюджету розвитку, який 

сформовано за рахунок субвенції з державного бюджету на розвиток системи 

екстреної медичної допомоги, ця субвенція складає 47 млн грн, а також 

капітальних видатків по охороні здоров’я 12 млн грн та культурі 600 тис грн.  

         Для виконання обласного бюджету кошти розподіляються за головними 

розпорядниками коштів які здійснюють управління цими коштами, а також 

організацію та координацію роботи з розпорядниками нижчого рівня та 

одержувачами бюджетних коштів.  

        По головному розпоряднику Обласна рада передбачені видатки в обсязі 

32,4 млн грн, на рівні 2019 року. З них це утримання апарату обласної ради – 



     

 
      

23 млн грн, 2,5 млн грн для надання матеріальної допомоги населенню 

депутатами обласної ради, 1,5 млн грн на виконання Програми підтримки 

органів місцевого самоврядування, 5,4 млн грн для фінансової підтримки 

комунальних підприємств спільної власності територіальних громад області 

(це для комунальних підприємств „АТП Черкаської обласної ради“ і 

„Управління по експлуатації Будинку Рад і об’єктів обласної комунальної 

власності“). 100 тис. грн передбачено на нову програму ефективного 

використання орендованих цілісних майнових комплексів. 

       По головному розпоряднику Обласна державна адміністрація 

передбачено 7 млн грн. 3 млн грн передбачено на утримання обласного 

контактного центру на виконання програми участі Черкаської області у 

Національній системі опрацювання звернень до органів виконавчої влади. 

Тут заплата, комунальні платежі  та видатки пов’язані з утриманням цієї 

бюдженої установи. 4 млн грн передбачено на утримання обласного центру 

перепідготовки та підвищення кваліфікації працівників органів державної 

влади, органів місцевого самоврядування, державних підприємств, у станов і 

організацій.  По цьому закладу також заплановані видатки пов’язані із 

абезпечення функціонування цього центру.   

        По Департаменту освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації в цілому обсяг видатків по загальному фонду визначено у сумі 

776 млн грн. Джерела формування цих видатків це освітня субвенція 531 млн 

грн, додаткова дотація 68 млн грн, кошти обласного бюджету 404 млн грн та 

субвенція на надання державної пібтримки особам з  особливими освітніми 

потребами у сумі 6,5 млн грн.  

        Кошти будуть спрямовані на утримання 45 навчальних закладів, з них: 

          14 шкіл-інтернатів, 1 дитячий будинок, 5 навчально-реабілітаційних 

центрів - на них спрямовується 311 млн грн; 

         14 професійно-технічних навчальних закладів – на них спрямовується 

230 млн грн; 

         6 вищих навчальних закладів І-ІІ рівнів акредитації  - використано буде 

146 млн грн;  

         3 позашкільні навчальні заклади, інститут післядипломної освіти 

педагогічних працівників та централізована бухгалтерія – 44 млн грн. 

         Передбачено надання субвенцій з обласного бюджету на: 

         виплату обласних стипендій переможцям ІІІ етапу Всеукраїнських 

учнівських олімпіад та ІІ етапу конкурсу-захисту науководослідницьких 

робіт учнів-членів Малої академії наук  у сумі 254 тис грн;  

        державну підтримку осіб з особливими освітніми потребами -               

6,5 млн грн;  

        оплату праці з нарахуваннями педагогічних працівників інклюзивно-

ресурсних центрів – 34,6 млн грн; 

         оплату праці з нарахуваннями педагогічних працівників, які 

забезпечують здобуття загальної середньої освіти у приватних денних 

закладах загальної середньої освіти – 3,8 млн грн. 



     

 
      

        Питання фінансування обласних програм підвищення якості шкільної 

прирдничо-математичної освіти на період до 2021 року, „Шкільний автобус“, 

впровадження у навчально-виховний процес загальноосвітніх навчальних 

закладів інформаційно-комунікаційних технологій „Сто відсотків“ на період 

до 2021 року будуть розглядатися при внесенні змін до обласного бюджету.   

         По Управлінню охорони здоров’я, з урахуванням внесення змін до 

системи фінансування закладів через Національну службу здоров’я України, 

обсяг видатків передбачено у сумі 642 млн грн. 

         На фінансування Черкаської медичної академії та Уманського 

медичного коледжу передбачено 76 млн грн. 

         Видатки на охорону здоров’я стновлять 536 млн грн, у тому числі: 

         медична субвенція на І кватал – 236 млн грн; 

         додаткова дотація з державного бюджету місцевим бюджетам на оплату 

енергоносіїв – 72 млн грн; 

         кошти обласного бюджету – 193 млн грн;  

         субвенція з державного бюджету місцевим бюджетам на розвиток 

екстреної медичної допомоги – 48,5 млн грн. 

           Зазначені кошти буде спрямовано на видатки І кварталу 2020 року для 

забезпечення 11 установ, що з 1 квітня 2020 року переходять на фінансування 

з НСЗУ; утримання 13 установ, що фінансуватимуться з обласного бюджету; 

пільгове зубопротезування та оплату комунальних послуг та енергоносіїв 

закладів охорони здоров’я, що знаходяться у комунальній власності 

Черкаської обласної ради. 

          Також у складі видатків враховано цільові кошти на І квартал 2020 

року, а саме: 

           9,6 млн грн на забезпечення ліування хворих на хронічну ниркову 

недостатність методом гемодіалізу; 

           8,6 млн грн для лікування хворих на цукровий і нецукровий діабет; 

           8,2 млн грн для надання субвенції місцевим бюджетам на надання 

медичної допомоги хворим нефрологічного профілю. 

           На виконання обласної програми для медикаментозного забезпечення 

хворих із трансплантованими органами на 2017-2020 роки (на умовах 

співфінансування) передбачено 252 тис. грн. 

           Крім того передбачено 12,5 млн грн для фінансування обласної 

програми „Трансплантація аутологічних гемопоетичних стовбурових клітин 

кісткового мозку та периферичної крові на 2019-2023 роки“. 

           На утримання об’ктів спільного користування передбачається 

субвенція з обласного бюджету у сумі 1,2 млн грн, у тому числі бюджету 

міста Умань 500 тис грн, Чернігівському обласному бюджету -  700 тис. грн. 

Ці видатки також передбачені на І квартал 2020 року. 

           По Департаменту соціального захисту населення Черкаської обласної 

державної адміністрації передбачено обсяг видатків у сумі 334 млн грн. 

          За рахунок цих коштів будуть утримуватись 14 інтернатних закладів 

системи соціального захисту, 4 заклади у галузі молодіжної політики, а також 

Центр по нарахуванню та здійсненню соціальних виплат. 



     

 
      

         З державного бюджету передбачається субвенція в обсязі 22,7 млн грн 

на проектні, будівельно-ремонтні роботи та придбання житла та приміщень 

для розвитку сімейних та інших форм виховання, наближених до сімейних, 

та забезпечення житлом дітей-сиріт, осіб з їх числа. 

         По службі у справах дітей обласної державної адміністрації передбачені 

видатки у сумі 17,4 млн грн.  

         Видатки передбачені на утримання дітей у 2 центрах соціально-

психологічної реабілітації дітей та на проведення заходів.  

         По Департаменту соціального захисту населення Черкаської обласної 

державної адміністрації передбачені видатки на виконання обласних 

програм.  

         Майже 21  млн грн передбачено на виконання програми „Турбота“, з 

них 13,2 млн грн на пільгове медичне обслуговування осіб, які постраждали 

внаслідок Чорнобильської катастрофи (відшкодування по медикаментам);    

5,2 млн грн для надання матеріальної допомоги громадянам області; 1,2 млн 

грн на виплату щомісячної допомоги (стипендії) політичним в’язням і 

репресованим, які проживають на території області;  1,1 млн грн на 

підтримку статутної діяльності громадських організацій, осіб з інвалідністю і 

ветеранів; 144 тис. грн на виплату щомісячної фінансової допомоги 

(стипендії) воїнам ОУН-УПА, які проживають на території області. 

        На виконання обласної комплексної програми щодо медичного, 

соціального забезпечення, адаптації, психологічної реабілітації, професійної 

підготовки (перепідготовки) учасників антитерористичної операції, родин 

Героїв Небесної Сотні та постраждалих під час Революції Гідності та бійців-

добровольців на 2018-2022 роки передбачено 600 тис. грн. 

        У рамках виконання обласної програми забезпечення учасників АТО та 

членів їх сімей житлом у 2015-2020 роках передбачено 2,2   млн грн (на 

умовах кредитування).  

       По Департаменту культури та взаємозв’язків з громадськістю Черкаської 

обласної державної адміністрації передбачено обсяг видатків у сумі 149 млн 

грн.  

       По цьому Депараменту передбачено два напрямки фінансування - по 

«Освіті» і «Культурі». 

       По «Освіті» передбачено фінансування на утримання Черкаського та 

Уманського музичних училищ. По загальному фонду їм передбачені видатки 

у сумі 36 млн грн. 

       По галузі «Культура і мистецтво» передбачено 105 млн грн. Буде 

забезпечуватись діяльніть 15 закладів. 

       Також передбачено 3,9 млн грн на проведення культурно-мистецьких 

заходів, 426 тис. грн на виплату обласних персональних стипендій та премій, 

які встановлені відповідно до рішень обласної ради. 

        Передбачаються видатки на виконання обласних програм: 

        - розвитку громадянського суспільства – 1,1 млн грн (на проведення 

щорічного конкурсу з відбору соціальних проектів неурядових організацій та 



     

 
      

на проведення щорічного обласного форуму інстиутів громадянського 

суспільства); 

        - розвитку інформаційного простору Черкаської області на 2019-2023 

роки – 2 млн грн; 

        - поліпшення кінообслуговування населення на 2014-2020 роки –         

747 тис. грн; 

       - підтримка діяльності творчих спілок Черкаської області на 2017-2021 

роки – 182 тис. грн; 

       - поповнення бібліотечних фондів Черкаської області на 2018-2023 роки 

– 200 тис. грн. 

       По Управлінню у справах сім’ї, молоді та спорту Черкаської обласної 

державної адміністрації обсяг видатків передбачено у сумі 60 млн грн. 

        Зокрема, на виконання молодіжних програм передбачено 12 млн грн; на 

реалізацію заходів програми національно-патріотичного виховання дітей та 

молоді передбачено 2 млн грн. 

         На фінансування галузі «Фізична культура і спорт» по загальному 

фонду передбачені видатки у сумі 46 млн грн. Заплановано 1,7 млн грн на 

вилату щомісячних стипендій, заснованих обласною радою, 25 

перспективним спортсменам області, з них 3 спортсменам-інвалідам. У 

загальному на розвиток баскетболу, боксу та футболу передбачено 3 млн грн. 

         Для надання кредитів молодим сім’ям у рамках фінансування обласної 

програми забезпечення молоді житлом на 2018-2022 роки передбачені 

видатки 1,3 млн грн. 

         Крім того, передбачено надання субвенцій з обласного бюджету 

місцевим бюджетам за наступними напрямами: 

         - 190 тис. грн для нагородження комплектами ігрової форми та 

спортивним інвентарем переможців та призерів обласнго конкурсу-огляду на 

кращу організацію роботи з розвитку футболу серед спортивних організацій 

області; 

           - 120 тис грн на виплати для ДЮСШ, які за рейтингом з олімпійських 

та неолімпійських видів спорту в області посіли 1-3 місце, для закупівлі 

спортивного інвентарю та обладнання, спортивної форми; 

           - 65 тис. грн для нагородження грошовою премією команд – 

переможців обласних змагань «Найспортивніше село Черкащини». 

         По Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства Черкаської обласної державної адміністрації  

обсяг передбачених видатків становить 37 млн грн. На співфінансування 

інвестиційних проектів, що реалізуються за рахунок коштів Державного 

фонду регіонального розвитку, передбачається 15,9 млн грн без розподілу за 

об’єктами. 

          На фінансування природоохоронних проектів та заходів передбачається 

20,6 млн грн. Кошти заплановані без розподілу. Пооб’єктний розподіл буде 

здійснено після відбору конкурсною комісією. 

          На впровадження енергозберігаючих заходів, в рамках обласної 

Програми підвищення енергоефективності та зменшення споживання 



     

 
      

енергоносіїв Черкаської області на 2011-2020, на умовах співфінансування 

передбачено 250 тис. грн. 

        Для надання кредитів індивідуальним житловим забудовникам на селі  

предбачено 100 тис грн, але є надходження від повернення кредитів більше    

1 млн грн і можна буде використовувати ці кошти в разі відновлення роботи 

фонду, який уже три роки не працює. 

       Департаменту  інфраструктури, розвитку та  утримання мережі 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення Черкаської 

обласної державної адміністрації  на утримання та розвиток автомобільних 

доріг надійде субвенція з державного бюджету у розмірі 734 млн грн, що на 

50% більше затвердженого показника на 2019 рік. Пооб’єктний розподіл 

державної субвенції буде здійснено розпорядженням обласної державної 

адміністрації за поданням місцевих органів влади  та узгодженням з 

Укравтодором. 

         При умові внесення змін до Програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки зазначені 

призначення будуть передані до Департаменту містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства обласної державної 

адміністрації. 

       По Департаменту агропромислового розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації визначені видатки в сумі   2,3 млн грн, з них  

        2 млн грн - на виконання Програми підтримки розвитку 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів та сімейних 

фермерських госоподарств у Черкаській області на період до 2020 року;             

        50 тис. грн - на фінансування дорадчих служб. 

       По Департаменту регіонального розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації  передбачені кошти у обсязі 2,5 млн грн, з них: 

       1,650 млн грн - на фінансування програми реалізації Стратегії розвитку 

малого та середнього підприємництва Черкаської області на 2018-2020 роки; 

        470 тис. грн - на фінансування програми розвитку міжнародного 

співробітництва та міжрегіональної співпраці Черкаської області на 2017-020 

роки; 

        350 тис. грн - на фінансування Програми розвитку туризму в Черкаській 

області на 2018-2020 роки. 

        Видатки по Управлінню цивільного захисту Черкаської обласної 

державної адміністрації передбачені у сумі 1,9 млн грн на фінансування 

Прорами організації рятування людей на водних об’єктах Черкаської області 

на 2019-2023 роки, на забезпечення діяльності комунальної водолазно-

рятувальної служби Черкаської обласної ради. 

       Текст проєкту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 24 ). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Мушієк М.Г., який запитав щодо розподілу 734 млн грн. 

       Боднар Р.М., повідомив, що зараз збирають та вивчають пропозиції. 



     

 
      

       Мушієк М.Г., який зауважив, що необхідно прискорити збір та 

угодження пропозицій щоб вчасно провести тендери і приступити як 

найшвидше до виконання робіт. 

       Боднар Р.М., який коротко поінформував присутніх про поведену роботу 

по формування обласного бюджету, визначення пріоритетів в роботі, зокрема 

у вирішенні питань утримання та розвитку автомобільних доріг області.          

       Булатецький М.І., який висловив свою підтримку пропозицій          

Боднара Р.М. та звернувся до керівників департаментів та управлінь обласної 

державної адміністрації, присутніх на засіданні, з проханням надавати 

пропозиції, в межах компетенції,  щодо визначення пріоритетів в роботі та 

сприяння підвищенню ефентивності використання коштів. Як приклад, 

звернув увагу присутніх на недостатній передбачений обсяг фінансування 

для надання кредитів на будівництво житла, на підтримку фермерських 

господарств та обслуговуючих кооперативів області. 

       Колодка І.Л., який пояснив, що в Управлінні агропромислового розвитку 

ОДА напрацьовано багато пропозицій щодо підтримки галузі, але подані з 

врахуванням можливості обласного бюджету. Що стосується кооперативів, 

то підтримка їх коштами обласного бюджету здійснюється тільки останні два 

роки. В області створено багато фермерських господарств які доцільно 

підтримувати, але, на жаль, обмежений фінансвоий ресурс. Також Ігор 

Леонідович нагадав, що коши обласнго бюджету виділяються і на зарибнення 

Кременчуцького водосховища.  

       Булатецький М.І. зазначив, що у зв’язку із запровадженням ринку землі в 

Україні, на його думку, на майбутнє доцільно було б розглянути можливість 

надання кредитів на придбання землі. Це сприяло б розвитку фермерського 

руху та зайнятості населення. 

       Гайович В.Ю., який наголосив на необхідності перегляду та актуалізації 

діючих обласних програм. Зокрема, звернув увагу на виділення 747 тис. грн 

на програму поліпшення кінообслуговування населення на 2014-2020 роки. 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що зазаначені кошти виділяються на 

підтримку діяльності комунального підприємства „Черкасиоблкіно“ і 

зазначила, що обласній раді необхідно визначиться щодо діяльності цього 

комунального підприємства. 

       Копійченко В.П., який запитав щодо проведення аналізу мережі закладів 

охрони здоров’я і освіти на наступний рік.  

        Кравченко Н.М., яка на повідомила, що в області близько ста шкіл є 

малокомплектними і потребують реорганізації. Але якщо органи місцевого 

самоврядування вважають, що такі школи повинні функціонувати, вони 

повинні в своїх бюджетах передбачати відповідний фінансовий ресурс на їх 

утримання. Зазначила, що органи місцевого самоврядування наділені 

великими повноваженнями, але, на жаль, мають мало відповідальності. 

Сьогодні гостро стоїть питання спільних бюджетів районних лікарень, 

територіальних центрів, будинків культури, тобто тих струкутр які 

фінансувались з районних бюджетів. Райони вже не можуть утримувати всю 

структуру. Є райони де налагоджено комунікації з ОТГ, а є райони де голови 



     

 
      

ОТГ категорично відмовляються виділяти кошти на утримання районних 

лікарень. 

        Копійченко В.П., який запитав щодо переходу лікувальних закладів на 

фінансування з НСЗУ, так як має інформацію, що це буде не з 1 квітня, а з 1 

жовтня 2020 року. 

         Кравченко Н.М., яка зазначила, що в Законі „Про Державний бюджет 

України на 2020 рік“ перехід лікувальних закладів на фінансування з НСЗУ 

передбачено з 1 квітня 2020 року. І немає жодного нормативного акту який 

би гороворив про інше. Заклади охорони здоров’я вторинного рівня повинні 

бути гопові до переходу на фінансування із НСЗУдо 18 лютого 2020 року. 

       Копійченко В.П., який запитав щодо розподілу коштів на придбання 

інсулінів. 

       Кравченко Н.М., яка зазначила, що розподілено всі кошти медичної 

субвенції. Якщо коштів не буде вистачати то дофінансування треба 

проводити з місцевих бюджетів. Розподіл здійснювався з розрахунку на 

одного хвороного зареєстрованого в реєстрі. 

       Тарасенко В.П., який запитав щодо передбачення додакових коштів для 

11 лікувальних закладів, які переходять на фінансування із НСЗУ.  

       Кравченко Н.М., яка зазначила, що кошти не передбачались так як НСЗУ 

не затверджені тарифи і немає можливості здіснювати обрахунки. 

       Воронов С.П., який вніс пропозицію розподіляти кошти 

природоохоронного фонду з врахуванням пропозицій депутатів так як вони 

обрані від громади. Також запитав щодо бсягу залишку освітньої субвенції і 

яким чином вона буде розподілятись. 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що залишки освітньої субвенції за 2019 

рік будуть сформовані на 1 січня 2020 року і розподілені відповідно при 

внесенні змін до обласного бюджету виключно на фінансування обласних 

програм і обласних закладів, оскільки це економія по обласних закладах 

освіти. У складі цієї субвенції будуть кошти на придбання шкільних 

автобусів, обладнання для харчоблоків. 

       Воронов С.П., який зазначив, що до нього звертались мешканці з усними 

скаргами щодо відсутністі коштів на придбання ліків людям з 

трансплантованими органами. 

       Кравченко Н.М., яка повідомила, що в обласному бюджеті передбачено 

252 тис. грн на виконання обласної програми для медикаментозного 

забезпечення хворих із трансплантованими органами на умовах 

співфінансування з іншими місцевими бюджетами. За рахунок коштів 

обласного бюджету не має можливості  стовідсотково покрити потребу в цих 

видатках. Органи місцевого самоврядування, зокрема об’єднані 

територіальні громади, міські, сільські, селищні бюджети мають достатній 

фінансовий ресурс для того, щоб брати участь у таких проектах, адже це їх 

мешканці, їх виборці і вони повинні також нести відповідальність за їхнє 

життя. 

        Гайович В.Ю., який озвучив проблему забезпечення медикаментами 

орфанних хворих. 



     

 
      

        Кошова Л.М., яка надала роз’яснення щодо забезпечення 

медикаментами хворих з пересадженими органами. 

       Воронов С.П., який запропонував, враховуючи, що наступний рік буде 

олімпійським, кошти з програми розвитку боксу спрямувати на підтримку 

провідних спортсменів області які будуть брати участь в олімпіаді для того 

щоб вони могли гідно представити область. 

       Кравченко Н.М., яка зазначила, що профільному управління необхідно 

сформувати чіткі пропозиції щодо необхідного обсягу фінансовго ресурсу 

для того чи іншого випадку (премії, стортивна форма). При внесенні змін до 

обласного бюджету буде здійснено перерозподіл. Але наголосила, що для 

цього потрібний чіткий бюджетний запит. 

      Зеленський М.В., який зазначив, що відповідний бюджетний запит було 

подано, але у бюджеті на 2020 рік такого резерву не було сформовано. 

      Булатецький М.І., який запитав про наявність в області кандидатів до 

олімпійської збірної. 

       Зеленський М.В., який повідомив, що наказом Міністерства культури, 

молоді та спорту України в області затверджено 8 таких кандидатів. По 

кожному кандидату опрацьовано яку їм треба екіпіровку. Наразі гостро 

стоїть питання придбання для Куліша С. форми на ліцензійний відбір, але 

капітальних видатків на січень місяць по Управлінню в обласному бюджеті 

не передбачено.  

       Кравченко Н.М., яка зазначила, що враховуючи пропозиції депутатів, 

зараз не можна внести зміни до проекту бюджету, бюджет на сьогодні 

збалансований, а у січні місяці відповідні зміни можна буже внести 

розпорядженням голови ОДА за погодженням з постійною комісією. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати  проєкт рішення „Про обласний бюджет Черкаської 

області на 2020 рік“  та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

          Висновок № 87/8 додається до протоколу (додаток 25). 

 

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 1,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

 9. СЛУХАЛИ:    

          Паніщева Б.Є., який повідомив, що виконавчим апартом обласної ради 

підготовлено проєкт рішення „Про план роботи Черкаської обласної ради на 

2020 рік“. При підготовці проєкту рішення враховано пропозиції, що 

надійшли від обласної державної адміністрації, постійних комісій обласної 

ради, депутатів. 

Текст проєкту рішення додається до протоколу (додаток  26). 

 



     

 
      

ВИРІШИЛИ: підтримати  проєкт рішення „Про план роботи Черкаської 

обласної ради на 2020 рік“  та рекомендувати розглянути на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 87/9 додається до протоколу (додаток 27). 

 

 „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

   

 

 

10. СЛУХАЛИ:  

       Копійченка В.П., який повідомив, що до нього надійшло зверненя від 

постійної комісії з питань бюджету та економічного розвитку Тальнівської 

районної ради щодо порушення питання про виділення коштів на 

співфінансування виготовлення робочого проекту з реконструкції покрівлі 

60-квартирного житлового будинку по вул. Соборна, 154 у місті Тальне. 

Вартість проекту 2,6 млн грн. 

       Враховуючи, що дефіцит Тальнівського районного бюджету становить 

близько 3 млн грн, а бюджет Тальнівської ОТГ, на території якої знаходиться 

будинок, входить до зведеного бюджету області, у зверненні запропоновано 

розглянути це питання під час розгляду обласного бюджету на 2020 рік.  

       Але, перш ніж порушувати питання про виділення коштів з обласного 

бюджету, Володимир Петрович попросив звернутись від постійної комісії до 

обласної державної адміністрації щодо призначення комісії з повторного 

обстеження будинку, адже коли комісія оглядала будинок в минулому році 

він не був визнаний як аварійний, члени комісії не побачила там можливих 

потенційних ризиків, небезпек, загрози життю мешканців.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

          Кравченко Н.М., яка наголосила, що з обласнго бюджету не можна 

виділяти кошти на виготовлення цього робочого проекту. Мешканці будинку 

створили ОСББ і ніяким чином кошти з обласного бюджету не можуть бути 

виділенні на ці заходи. Тальнівська об’єднана громада має розробити 

програму, так як це зроблено у місті Черкаси, для надання кредитів 

об’днанням співвласників багатоквартирних будинків, надати пільговий 

кредит на 10 років і допомогти вирішити питання.           

        Павличук В.М., який зазначив, що погодивши питання виділення коштів 

для мешканців Тального буде створено прецедент в області, адже багато 

аналогічних проблем в містах і районах області. 

        Яріш А.А., який  запрпонував порадити звернутись мешканцям до 

ощадбанку або інших банків для отримання кредиту на виконання робіт. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію члена постійної комісії Копійченка 

Володимира Петровича щодо звернення до голови Черкаської обласної 



     

 
      

державної адміністрації  стосовно повторного направлення експертної комісії 

для обстеження 60-квартирного житлового будинку по вул. Соборна, 154 у  

м. Тальне.  

 „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосувало“ - 1. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                        С. ЛЕГОЙДА 

 

 

Секретар постійної комісії                                                     А. ЯРІШ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

 
      

 Додаток 1 

до протоколу засідання постійної 

комісії від 18.12.2019 № 87 

            

 

СПИСОК 

запрошених на засідання постійної комісії обласної ради  

з питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів        

 

Бережна 

Альона Миколаївна 

– заступник начальника управління капітального 

будівництва - начальник відділу економічного 

аналізу управління служби замовника та 

будівництва Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства обласної 

державної адміністрації  
 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

– директор Департаменту освіти і науки 

обласної державної адміністрації   
 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

– начальник управління екології та  

природних ресурсів обласної державної 

адміністрації   

Зеленський  

Максим Васильович 

– начальник управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту обласної державної адміністрації   
 

Карманнік  

Роман Володимирович 

– директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 
   

Колодка  

Ігор Леонідович 

– директор Департаменту агропромислового 

розвитку обласної державної адміністрації   
 

Кошарний  

Олександр Валерійович 

   

– головний спеціаліст – головний бухгалтер 

служби у справах дітей обласної державної 

адміністрації 

Кошова  

Лариса Миколаївна 

– начальник Управління охорони здоров’я 

обласної державної адміністрації   
 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

– директор Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації 
   

Луговський  

Віталій Григорович 

– заступник Черкаського обласного військового 

комісара 

 
 

Павлюк Олександр 

Олександрович 

– заступник директора Департаменту 

соціального захисту населення обласної 

державної адміністрації 



     

 
      

Паніщев  

Богдан Євгенійович 

– керівник секретаріату обласної ради 

 
 

Синільник  

Сергій Анатолійович 

– заступник директора Департаменту  

інфраструктури, розвитку та  утримання 

мережі автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення обласної 

державної адміністрації   

Скоробогатов  

Юрій Анатолійович 

– начальник Управління цивільного захисту 

обласної державної адміністрації   
 

Товстопят 

Людмила Миколаївна 

– в.о.директора Департаменту культури та  

взаємозв’язків з громадськістю обласної 

державної адміністрації   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

 
      
 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

18.12.2019 м.Черкаси          № 87/1          

 

 

Про виконання рішення обласної 

ради від 24.03.2017   №  13-4/VII                                                                          

”Про обласну цільову програму 

“Призовна дільниця” на 2017-

2019 роки”   

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, пункту 2.6 Положення про постійні комісії Черкаської обласної 

ради, затвердженого  рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-5/VІI, зі 

змінами,  постійна комісія  з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів розглянула питання ”Про виконання рішення обласної 

ради від 24.03.2017   №  13-4/VII ”Про обласну цільову програму “Призовна 

дільниця” на 2017-2019 роки”. 

        Заслухавши та обговоривши інформацію заступника обласного 

військового комісара Луговського В.Г. постійна комісія вирішила: 

 

          1. Інформацію про виконання обласної цільової програми “Призовна 

дільниця” на 2017-2019 роки»  взяти до відома.  

           2. Погодити зняття з контролю з 1 січня 2020 року рішення обласної 

ради 24.03.2017 №  13-4/VII  ”Про обласну цільову програму “Призовна 

дільниця” на 2017-2019 роки”  у зв’язку із закінченням терміну дії.  

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 

 

    

 

 



     

 
      

 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

18.12.2019 м.Черкаси          № 87/2          

 

 

Про обласну цільову програму  

“Призовна дільниця” на  

2020-2022 роки       

 

 

        Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про обласну цільову програму “Призовна дільниця” на 

2020-2022 роки“, внесений обласною державною адміністрацією. 

        Заслухавши та обговоривши інформацію заступника обласного 

військового комісара Луговського В.Г. постійна комісія вирішила: 

 

        підтримати проєкт рішення „Про обласну цільову програму “Призовна 

дільниця” на 2020-2022 роки“ та рекомендувати розглянути на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

 
      

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

18.12.2019 м.Черкаси          № 87/3          

 

 

Про внесення змін до рішення  

обласної ради від 19.02.2016    

№ 3-13/VІІ „Про Регіональну  

програму інформатизації Черкаської  

області на 2016 – 2017 роки  

„Електронна Черкащина“ 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2016              

№ 3-13/VІІ“, внесений обласною державною адміністрацією. 

       Заслухавши та обговоривши інформацію в.о. директора Департаменту 

культури та взаємозв’язків з громадськістю обласної державної адміністрації  

Товстопят Л.М. постійна комісія вирішила: 

 

        підтримати  проєкт рішення „Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 19.02.2016   № 3-13/VІІ“  та рекомендувати розглянути на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

 
      

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

18.12.2019 м.Черкаси          № 87/4          

 

 

Про внесення змін до Програми  

фінансової підтримки підприємств  

спільної власності територіальних  

громад сіл, селищ, міст Черкаської  

області на 2019-2021 роки,  

затвердженої рішенням обласної  

ради від 18.12.2018 № 28-4/VІІ 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на 2019-2021 роки, затвердженої рішенням обласної ради 

від 18.12.2018           № 28-4/VІІ“. 

   Заслухавши та обговоривши інформацію начальника управління майном 

виконавчого апарату обласної ради Петрова В.О. постійна комісія вирішила: 

       

        підтримати  проєкт рішення „Про внесення змін до Програми фінансової 

підтримки підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області на 2019-2021 роки, затвердженої рішенням обласної 

ради від 18.12.2018 № 28-4/VІІ“  та рекомендувати розглянути на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 

 



     

 
      

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

18.12.2019 м.Черкаси          № 87/5          

 

 

Про внесення змін до Програми  

розвитку автомобільних доріг  

загального користування  

Черкаської області на 2019-2022 роки 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про внесення змін до Програми розвитку автомобільних 

доріг загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки“, 

внесений обласною державною адміністрацією. 

   Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

фінансів обласної державної адміністрації Кравченко Н.М., голови обласної 

державної адміністрації Боднара Р.М. постійна комісія вирішила: 

       

        підтримати  проєкт рішення „Про внесення змін до Програми розвитку 

автомобільних доріг загального користування Черкаської області на 2019-

2022 роки“  та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

 
      

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

18.12.2019 м.Черкаси          № 87/6          

 

 

Про  звіт про виконання  обласного  

бюджету Черкаської області за  

9 місяців 2019 року 

 

 

         Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, пункту 2.6 Положення про постійні комісії Черкаської обласної 

ради, затвердженого  рішенням обласної ради від 19.02.2016 № 3-5/VІI, зі 

змінами,  постійна комісія  з питань соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів розглянула звіт про виконання  обласного бюджету 

Черкаської області за 9 місяців 2019 року, внесений Черкаською обласною 

державною адміністрацією. 

 Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

фінансів обласної державної адміністрації Кравченко Н.М. постійна комісія 

вирішила: 

 

        звіт про виконання  обласного бюджету Черкаської області за 9 місяців 

2019 року взяти до відома. 

 

 

Голова постійної комісії                                                               С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

 
      

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

18.12.2019 м.Черкаси          № 87/8          

 

 

Про обласний бюджет  

Черкаської області на 2020 рік  

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік“, 

внесений Черкаською обласною державною адміністрацією. 

Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

фінансів обласної державної адміністрації Кравченко Н.М. постійна комісія 

вирішила: 

       

        підтримати  проєкт рішення „Про обласний бюджет Черкаської області 

на 2020 рік“  та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

 
      

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

18.12.2019 м.Черкаси          № 87/9          

 

 

Про план роботи Черкаської  

обласної ради на 2020 рік 

 

 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VII (зі змінами),  постійна комісія  з 

питань соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула 

проєкт рішення „Про план роботи Черкаської обласної ради на 2020 рік“. 

         Заслухавши та обговоривши інформацію керівника секретаріату 

обласної ради Паніщева Б.Є. постійна комісія вирішила: 

       

        підтримати  проєкт рішення „Про план роботи Черкаської обласної ради 

на 2020 рік“  та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               С. ЛЕГОЙДА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

 
      

ВИСНОВОК 

постійної комісії обласної ради з питань  

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  
 

 18.12.2019 м.Черкаси № 87/7   
 

 

Про внесення змін до рішення обласної ради від 

18.12.2018 № 28-20/VII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2019 рік» 
 

Відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», пункту 8 статті 14 Регламенту обласної ради, затвердженого 

рішенням обласної ради від 19.02.2016 №3-3/VII (зі змінами), статей 23, 

108 Бюджетного кодексу України, Порядку передачі бюджетних призначень, 

перерозподілу видатків бюджету і надання кредитів з бюджету, 

затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 12.01.2011 № 18,  

пунктів 3, 12 рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-20/VII «Про 

обласний бюджет на 2019 рік» постійна комісія з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів, заслухавши та обговоривши 

інформацію  директора Департаменту фінансів обласної державної 

адміністрації  

Кравченко Н.М., директора Департаменту освіти і науки обласної державної 

адміністрації Данилевського В.В.,  заступника начальника - начальника 

відділу економічного аналізу управління служби замовника та будівництва 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства обласної державної адміністрації Бережної А.М. 

– вирішила: 

1. Погодити розпорядження обласної державної адміністрації: 

1.1. від 11.12.2019 №824 «Про перерозподіл субвенції державного 

бюджету, передачу  та перерозподіл бюджетних призначень та внесення змін 

до Розподілу коштів бюджету розвитку обласного бюджету за об’єктами у 

2019 році» та здійснити перерозподіл субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на будівництво мультифункціональних майданчиків для 

занять ігровими видами спорту за КПКВК 11 1 9580 „Субвенція з місцевого 

бюджету на будівництво мультифункціональних майданчиків для занять 

ігровими видами спорту за рахунок відповідної субвенції з державного 

бюджету“ згідно з додатком 1. 

Передати бюджетні призначення, передбачені головному розпоряднику 

бюджетних коштів та відповідальному виконавцю бюджетних програм – 

Управлінню у справах сім’ї, молоді та спорту Черкаської обласної державної 

адміністрації за КПКВК 11 1 9580 „Субвенція з місцевого бюджету на 

будівництво мультифункціональних майданчиків для занять ігровими видами 

спорту за рахунок відповідної субвенції з державного бюджету“, загальний 

фонд (видатки розвитку) в сумі 749 997 гривень головному розпоряднику 



     

 
      

бюджетних коштів та відповідальному виконавцю бюджетних програм – 

Департаменту освіти і науки Черкаської обласної державної адміністрації за 

КПКВК 06 1 5045 „Будівництво мультифункціональних майданчиків“, 

спеціальний фонд (бюджет розвитку), видатки розвитку на об’єкт 

„Будівництво мультифункціонального майданчику для занять ігровими 

видами спорту (баскетбол, волейбол, гандбол, теніс) площею 42х22 м в 

Державному навчальному закладі „Лисянський професійний аграрний ліцей“ 

по вул. Гетьманський шлях, 50 в смт. Лисянка Черкаської області“ та внести 

зміни до Розподілу коштів бюджету розвитку обласного бюджету за 

об’єктами у 2019 році. 

Для забезпечення співфінансування вищевказаного об’єкту здійснити 

перерозподіл видатків обласного бюджету в межах загального обсягу 

бюджетних призначень, передбачених головному розпоряднику бюджетних 

коштів та відповідальному виконавцю бюджетної програми – Департаменту 

освіти і науки Черкаської обласної державної адміністрації, шляхом: 

зменшення видатків загального фонду (видатки споживання) за КПКВК 

 06 1 1150 „Методичне забезпечення діяльності навчальних закладів“ на суму 

749 997 грн, 

збільшення видатків спеціального фонду (бюджет розвитку) видатки 

розвитку за КПКВК 06 1 5045 „Будівництво мультифункціональних 

майданчиків“ та внести відповідні зміни до Розподілу коштів бюджету 

розвитку обласного бюджету за об’єктами у 2019 році. 

1.2.  від 16.12.2019  №829 «Про перерозподіл субвенцій з державного 

бюджету» та внести зміни до доходів загального фонду обласного бюджету: 

зменшити по коду 41037200 „Субвенція з державного бюджету місцевим 

бюджетам на забезпечення якісної, сучасної та доступної загальної середньої 

освіти „Нова українська школа“ на суму 3 016 400 грн та по коду 41030300 

„Субвенція з державного бюджету місцевим бюджетам на реалізацію заходів, 

спрямованих на підвищення якості освіти“ – 21 855 500 грн; 

збільшити по коду 41033900 „Освітня субвенція з державного бюджету 

місцевим бюджетам“ на суму 39 112 300 грн. 

По головному розпоряднику бюджетних коштів та відповідальному 

виконавцю бюджетних програм – Департаменту освіти і науки Черкаської 

обласної державної адміністрації по загальному фонду: 

зменшити видатки споживання за КПКВК 0611140 „Підвищення 

кваліфікації, перепідготовка кадрів закладами післядипломної освіти“ на 

суму 3 016 400 грн, у тому числі оплата праці – 1 685 000  грн, та за КПКВК 

0619360 „Субвенція з місцевого бюджету на реалізацію заходів, спрямованих 

на підвищення якості освіти за рахунок відповідної субвенції з державного 

бюджету“, передбачених на придбання послуг з доступу до Інтернету 

закладів загальної середньої освіти, в сумі 21 855 500 грн; 

збільшити видатки розвитку за КПКВК 0619310 „Субвенція з місцевого 

бюджету на здійснення переданих видатків у сфері освіти за рахунок коштів 

освітньої субвенції“ на суму 39 112 300 грн на оснащення закладів загальної 

середньої освіти обладнанням для навчальних кабінетів і STEM-



     

 
      

лабораторіями. 

1.3.  від 16.12.2019  №830 «Про зменшення обсягу освітньої субвенції» 

та зменшити доходи загального фонду обласного бюджету по коду 41033900 

„Освітня субвенція з державного бюджету місцевим бюджетам“ на суму 

4 905 700 грн. 

Зменшити видатки споживання загального фонду обласного бюджету  

по головному розпоряднику бюджетних коштів та відповідальному 

виконавцю бюджетної програми – Департаменту освіти і науки Черкаської 

обласної державної адміністрації за КПКВК 0619310 „Субвенція з місцевого 

бюджету на здійснення переданих видатків у сфері освіти за рахунок коштів 

освітньої субвенції“ на суму 4 905 700 грн. 

1.4. від 16.12.2019 №831 «Про збільшення обсягу освітньої субвенції» та 

збільшити доходи загального фонду обласного бюджету по коду 41033900 

„Освітня субвенція з державного бюджету місцевим бюджетам“  на  суму 

30 282 900 грн. 

Збільшити видатки розвитку загального фонду обласного бюджету по 

головному розпоряднику бюджетних коштів та відповідальному виконавцю 

бюджетної програми – Департаменту освіти і науки Черкаської обласної 

державної адміністрації за КПКВК 0619310 „Субвенція з місцевого бюджету 

на здійснення переданих видатків у сфері освіти за рахунок коштів освітньої 

субвенції“ на суму 30 282 900 грн, з них на придбання шкільних автобусів,  

у тому числі  обладнаних місцями для дітей з особливими освітніми 

потребами, − 18 388 900 грн, ремонт та придбання обладнання для їдалень 

(харчоблоків) закладів загальної середньої освіти – 11 381 600 грн, 

забезпечення належних санітарно-гігієнічних умов у приміщеннях закладів 

загальної середньої освіти – 512 400 грн. 

1.5. від 16.12.2019 №837 «Про перерозподіл видатків бюджету та 

внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку за об’єктами у 2019 

році» та здійснити перерозподіл видатків обласного бюджету в межах 

загального обсягу бюджетних призначень, передбачених головному 

розпоряднику бюджетних коштів та відповідальному виконавцю бюджетної 

програми – Управлінню охорони здоров’я Черкаської обласної державної 

адміністрації, згідно з додатком 2.  

Внести зміни до Розподілу коштів бюджету розвитку за об’єктами  

у 2019 році, згідно з додатком 3. 

1.6. від 16.12.2019 №838 «Про перерозподіл видатків бюджету» та 

здійснити перерозподіл видатків обласного бюджету в межах загального 

обсягу бюджетних призначень, передбачених головному розпоряднику 

бюджетних коштів та відповідальному виконавцю бюджетної програми – 

Управлінню у справах сім’ї, молоді та спорту Черкаської обласної державної 

адміністрації шляхом: 

зменшення видатків загального фонду (видатки споживання)  

по КПКВК 11 1 5062 ,,Підтримка спорту вищих досягнень та організацій, які 

здійснюють фізкультурно-спортивну діяльність в регіоні“ на суму 31 283 грн  

та відповідного збільшення видатків по КПКВК 11 1 5031 ,,Утримання та 



     

 
      

навчально-тренувальна робота комунальних дитячо-юнацьких спортивних 

шкіл“ по загальному фонду (видатки споживання); 

зменшення видатків загального фонду (видатки споживання) по КПКВК 

11 1 5033 „Забезпечення підготовки спортсменів школами вищої спортивної 

майстерності“ на суму 20 880 грн та відповідного збільшення видатків 

спеціального фонду (бюджет розвитку) видатки розвитку; 

зменшення видатків на комунальні послуги та енергоносії, в межах 

загального фонду (видатки споживання), на суму 111 000 грн  

по КПКВК 11 1 5031 ,,Утримання та навчально-тренувальна робота 

комунальних дитячо-юнацьких спортивних шкіл“. 

1.7. від 18.12.2019 № 839 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів та 

внесення змін до Розподілу коштів бюджету розвитку за об’єктами у 2019 

році» та збільшити доходи спеціального фонду (бюджету розвитку) 

обласного бюджету по коду 41053700 „Субвенція з місцевого бюджету на 

співфінансування інвестиційних проектів“ на суму 795 268,00 грн і 

спрямувати їх головному розпоряднику бюджетних коштів та 

відповідальному виконавцю програми – Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської 

обласної державної адміністрації, по КПКВК 16 1 7367 „Виконання 

інвестиційних проектів в рамках реалізації заходів, спрямованих на розвиток 

системи охорони здоров’я у сільській місцевості“, спеціальний фонд (бюджет 

розвитку), видатки розвитку. 

 Внести зміни до Розподілу коштів бюджету розвитку за об’єктами у 

2019 році в частині бюджетних призначень, передбачених головному 

розпоряднику бюджетних коштів та відповідальному виконавцю програми – 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства Черкаської обласної державної адміністрації по 

КПКВК 16 1 7367 „Виконання інвестиційних проектів в рамках реалізації 

заходів, спрямованих на розвиток системи охорони здоров’я у сільській 

місцевості“, шляхом збільшення видатків на суму 795 268,00 грн по об’єкту 

„Амбулаторія загальної практики сімейної медицини по вул. Соборній, 30-А, 

в с. Кочержинці Уманського району – будівництво“. 

 

Доручити Департаменту фінансів Черкаської обласної державної 

адміністрації врахувати вищезазначені розпорядження при підготовці змін та 

доповнень до проекту рішення „Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 18.12.2018 № 28-20/VII „Про обласний бюджет Черкаської області на  

2019 рік“ та подати їх на розгляд сесії обласної ради, що відбудеться 20 

грудня 2019 року. 

2. Підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 18.12.2018 № 28-20/VII „Про обласний бюджет Черкаської області 

на 2019 рік“, зміни та доповнення до проекту рішення та рекомендувати 

розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Голова постійної комісії                                                              С. ЛЕГОЙДА 



     

 
      
 

 

Додаток 1 

                 до висновку постійної  

комісії з питань соціально-               

економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 

Черкаської обласної ради  

        від 18.12.2019 № 87 /7     

 

 

ПЕРЕРОЗПОДІЛ 

субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на будівництво 

мультифункціональних майданчиків для занять ігровими видами спорту 

по КПКВК 11 1 9580 „Субвенція з місцевого бюджету на будівництво 

мультифункціональних майданчиків для занять ігровими видами спорту за 

рахунок відповідної субвенції з державного бюджету“ 

 

Код 

бюджету 

Найменування бюджету – одержувача Обсяг субвенції 

(загальний фонд, 

видатки розвитку), 

гривень 

23304200000 Районний бюджет Звенигородського 

району 

-1 176 671  

23100000000 Обласний бюджет Черкаської області +1 176 671 

Разом 0 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Додаток 2 

                       до висновку постійної  

комісії з питань соціально-                

економічного розвитку, бюджету та фінансів 

Черкаської обласної ради  

                        від 18.12.2019 № 87 /7     

 

 

 

ПЕРЕРОЗПОДІЛ 

видатків обласного бюджету в межах загального обсягу бюджетних призначень 

 (грн) 

Код 

програмної 

класифікації 

видатків та 

кредитування 

місцевих 

бюджетів  

Код 

ФКВКБ 

Найменування головного 

розпорядника, 

відповідального 

виконавця, бюджетної 

програми або напряму 

видатків 

Видатки загального фонду Видатки спеціального 

фонду за рахунок 

коштів, що передаються 

із загального фонду  

до бюджету розвитку 

всього з них видатки 

споживання 

змен-

шення 

обсягу 

збільшення 

обсягу 

зменшення 

обсягу 

збіль-

шення 

обсягу 

змен-

шення 

обсягу 

збіль-

шення 

обсягу 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 

07 1 0000  Управління охорони 

здоров’я Черкаської 

обласної державної 

адміністрації 

743 694 74 110 743 694 74 110  669 584 



     

 
      

Продовження додатка 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 

07 1 1120 0941 Підготовка кадрів 

вищими навчальними 

закладами І-ІІ рівнів 

акредитації (коледжами, 

технікумами, 

училищами) 

589 110  589 110    

  в тому числі за рахунок 

коштів обласного 

бюджету 

589 110  589 110    

07 1 2010 0731 Багатопрофільна 

стаціонарна медична 

допомога населенню 

     500 000 

  в тому числі за рахунок 

коштів обласного 

бюджету 

     500 000 

07 1 2020 0732 Спеціалізована 

стаціонарна медична 

допомога населенню 

107 054 33 110 107 054 33 110  107 054 

  в тому числі за рахунок 

коштів обласного 

бюджету 

107 054 33 110 107 054 33 110  107 054 

07 1 2040 0734 Санаторно-курортна 

допомога населенню 

     15 000 

  в тому числі за рахунок 

коштів обласного 

бюджету 

     15 000 



     

 
      

Продовження додатка 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 

07 1 2050 0761 Медико-соціальний 

захист дітей-сиріт  

і дітей, позбавлених 

батьківського 

піклування 

 41 000  41 000   

  в тому числі за рахунок 

коштів обласного 

бюджету 

 3 470  3 470   

  за рахунок коштів 

медичної субвенції з 

державного бюджету 

місцевим бюджетам 

 37 530  37 530   

07 1 2130 0763 Проведення належної 

медико-соціальної 

експертизи (МСЕК) 

47 530  47 530   47 530 

  в тому числі за рахунок 

коштів обласного 

бюджету 

10 000  10 000   47 530 

  за рахунок коштів 

медичної субвенції  

з державного бюджету 

місцевим бюджетам 

37 530  37 530    

Разом по головному розпоряднику коштів 743 694 74 110 743 694 74 110  669 584 

 

 
 

 

 



     

 
      

 

    Додаток 3 

                        до висновку постійної  

комісії з питань соціально-                 

економічного розвитку, бюджету та фінансів 

Черкаської обласної ради  

               від  18.12.2019 № 87/7     

 

 

 

Зміни  

до Розподілу коштів бюджету розвитку за об’єктами у 2019 році  

(грн) 

Код програмної 

класифікації 

видатків  

та кредитування 

місцевих 

бюджетів  

Код 

ФКВКБ 

Найменування головного розпорядника, 

відповідального виконавця, бюджетної 

програми або напряму видатків 

Видатки спеціального фонду за рахунок коштів,  

що передаються із загального фонду до бюджету 

розвитку  

всього у тому числі за рахунок 

власних коштів 

обласного бюджету  

зменшення 

обсягу 

збільшення 

обсягу 

зменшення 

обсягу 

збільшення 

обсягу 

1 2 3 4 5 6 7 

07 1 0000  Управління охорони здоров’я Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 669 584  669 584 

07 1 2010 0731 Багатопрофільна стаціонарна медична 

допомога населенню 

 500 000  500 000 

  



     

 
      

Продовження додатка 

1 2 3 4 5 6 7 

07 1 2020 0732 Спеціалізована стаціонарна медична 

допомога населенню 

 107 054  107 054 

07 1 2040 0734 Санаторно-курортна допомога 

населенню 

 15 000  15 000 

07 1 2130 0763 Проведення належної медико-соціальної 

експертизи (МСЕК) 

 47 530  47 530 

Разом по головному розпоряднику коштів:  669 584  669 584 

 

 

 
 


